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Förvaltningsnamn  

Avsändare      

Svar på fråga från Mikael Ekvall, 
Vänsterpartiet om utredning av 
friskvårdsbidrag? 
Följande fråga ställs av Mikael Ekvall, Vänsterpartiet till landstingsstyrelsens 

ordförande: 

 Hur går det egentligen med utredningen om friskvårdsbidraget  
 

Svar 
Vid landstingsfullmäktige i september 2013, vid behandling av motionen ”Utöka 

friskvårdsbidraget”, beslutades att en fördjupad konsekvensanalys av förändrat 

friskvårdsbidrag skulle genomföras. Denna konsekvensbeskrivning skulle utgå 

från ett pågående arbete med hälsofrämjande arbetsplatser.  

 

Utredningen och konsekvensanalysen ingår i budgetarbetet och återkommer i den 

budgethandling som fullmäktige tar beslut om i november.  

 

 

Håkan Jansson 

Landstingsstyrelsens ordförande 

 

 


